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Nieuwsbrief 2 – Bewonersvereniging ’t Zand-zuid 
17-11-2018 

 
Beste buurtbewoners, 
 
Omdat er veel gebeurd is en staat te gebeuren, een korte update. Dank voor jullie 
reacties op Nieuwsbrief 1 en voor het doorsturen ervan aan buurtbewoners die nog 
niet waren aangemeld bij onze bewonersvereniging. Zo bereiken we steeds meer 
mensen in onze wijk en dat is belangrijk. 
 
Bussen 
Voor de gemeenteraadsvergadering van afgelopen dinsdag 13 november, die 
vooral over de begroting voor 2019 ging, stonden maar liefst 47 moties op de rol. 
Daarvan ging er één over de 480 extra bussen die per 9 december door onze wijk 
gaan rijden. Inzet van de motie was uitstel, onderzoek naar alternatieven en overleg 
met ons als bewoners.  
 
Op verzoek van wethouder Kâhya (Groen Links) heeft indiener Van Creij zijn motie 
ingetrokken. De wethouder gaf aan al met de bewoners in overleg te zijn en de 
toekomstige situatie op de Koningsweg/Julianaplein/Oranje Nassaulaan te zullen 
monitoren. Onderzoek geeft volgens de wethouder aan dat de Oranjeboulevard die 
bijna 800 bussen per dag kan verwerken. Bovendien, zei hij, is het een zaak van de 
provincie en Arriva, waarover het college van B&W alleen positief advies heeft 
gegeven.  
 
Op maandag 19 november zal bestuurslid Marjan te Riele onze vragen en zorgen  
nogmaals onder de aandacht brengen van de gemeenteraad bij de raadsavond 
Informeren en Ontmoeten. (Zie: https://www.s-hertogenbosch.nl/raadsavond.html) 
 
Als je kunt, kom dan maandag 19-11 om 20u30 naar het Bestuurscentrum, Achter 
het Stadhuis 5-7, om te laten zien hoezeer deze kwestie onze wijk zorgen baart! 
 
Komende week praten we ook met een kleine delegatie met Arriva, om daar te 
horen hoe de voorgenomen verplaatsing van 480 bussen van de 
Onderwijsboulevard naar de Koningsweg tot stand heeft kunnen komen. Ook willen 
we weten of er alternatieven zijn onderzocht en wat Arriva gaat doen als de 
Oranjeboulevard volgend jaar op de schop gaat. En waarom die oplossing nu al niet 
gekozen wordt.  
 
Onze inzet 
De oplossing ligt naar onze overtuiging in een spreiding van de verkeersstromen:  
• de bussen die nu rijden op de Onderwijsboulevard blijven daar. Zo staat het in 

de Koersnota van de gemeente en daar houden we de gemeente aan. 
Bovendien: veel onderwijscampussen in Nederland hebben zo’n busbaan. Het is 
een goede oplossing.  
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• de auto’s van de Onderwijsboulevard gaan naar de Magistratenlaan, die daar in 
de Koersnota voor bedoeld en ook op ingericht is. 

• bestemmingsverkeer en een deel van de bussen blijven rijden over de 
Koningsweg/Julianaplein/Oranje Nassaulaan, als onderdeel van de 30-km 
binnenstadsring.  

 
Nieuw bestuur 
Nico van den Heuvel heeft aangegeven het voorzitterschap te willen neerleggen. Hij 
houdt zich de komende tijd intensief bezig met het project Goederentreinen? Nee. 
Op verzoek van het bestuur blijft hij wel aan als bestuurslid, zodat we zijn zeer 
uitgebreide kennis en ervaring kunnen blijven benutten.  
Marjan te Riele neemt het voorzitterschap over.  
Hans Nuyten blijft aan als penningmeester.  
Hein van Staveren stopt als bestuurslid.  
We hebben een aantal nieuwe kandidaat-bestuursleden, die de afgelopen weken al 
heel wat werk hebben verzet. Zij stellen zich op 27 november voor.  
Het nieuwe bestuur moet door de leden van de bewonersvereniging – wijkbewoners 
(18+) – benoemd worden op een Algemene Ledenvergadering.  
 
Algemene Ledenvergadering 
De Algemene Ledenvergadering vindt plaats op dinsdag 27 november a.s. van 
20u30 tot 21u30 in de Melkfabriek, Guldenvliesstraat 4a. 
Daar hoor je heet van de naald wat de stand van zaken is inzake de Oranje 
Boulevard.  
En natuurlijk over the continuing story van al die bussen die eraan komen.  
Ook informeren we je dan over situatie rond de voorgenomen goederenspoorlijn 
Meteren-Boxtel, die – als hij doorgaat - straks (nog meer) nachtelijke geluidsoverlast 
en trillingen in de wijk zal veroorzaken.  
Tot slot vragen we jullie de nieuwe bestuursleden te benoemen. De kandidaat-
bestuursleden die zich hebben aangemeld zullen zich kort voorstellen.  
 
Agenda Algemene Ledenvergadering 
1. Overleg Oranje Boulevard 
2. Bussen door onze wijk 
3. Goederenspoorlijn 
4. Benoeming bestuursleden 
5. Verslag kascommissie en decharge van het oude bestuur 
5. Wat verder ter tafel komt en rondvraag 
 
Na afloop drinken we samen een borrel op een mooie, rustige, groene 
Oranjeboulevard-wijk. We hopen op een grote opkomst. Onze wijk verdient ons 
aller inzet en support!  
 
Met vriendelijke groet, namens de bewonersvereniging ’t Zand-zuid,  
Nico van den Heuvel en Marjan te Riele 


